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Vysoká škola chemicko
technologická
Zápis z jednání Akademického senátu

Zápis
z 22. zasedání Akademického senátu VŠCHT dne 27.4.2004

Přítomno dle prezenční listiny: 23

 

V úvodu zasedání oznámil místopředseda Akademického senátu VŠCHT doc. Voňka, že za
odstupujícího doc. Fogla z FCHI nastoupil jako nový člen AS první náhradník FCHI prof. Ing. Ivan
Gros, CSc. A že do studentské části AS byl zvolen za FTOP Panagiotis Kafkalias (bude pracovat
v organizačním výboru) a za FCHI Václav Křapáček (hospodářský výbor).

 

Akademický senát v úvodu zasedání schválil program jednání:

1.  Volba nového předsedy  Akademického senátu VSCHT

2.  Diskuze k Dohodě o rozdělení mzdových nákladů mezi jednotky

3.  Různé

 

Ad 1.

Akademický  senát    zvolil  ze  svého  středu  2  skrutátory,  doc.  Leitnera  a  studentku  Petru
Ondráčkovou . V prvním kole voleb byl navržen na kandidáta na prvním místě doc. Flemr s počtem
hlasů 14, na druhém  a třetím místě se shodným počtem hlasů 4  prof. Gros a doc. Sýkora.  Na místě
čtvrtém se s jedním hlasem umístila  prof. Zábranská.

Doc.  Sýkora,  prof.  Gros  i  prof.  Zábranská  od  kandidatury  do  druhého  kola  odstoupili.  Do
druhého kola postoupil doc. Flemr a získal 18 platných hlasů.

Novým předsedou Akademického senátu VŠCHT Praha byl zvolen doc.  Ing. Vratislav Flemr,
CSc.

 

                Za  odcházejícího  doc.  Flemra  byla  členy  pedagogického  výboru  zvolena  jako 
předsedkyně doc. O. Valentová.

Ad 2.

                Pan  rektor  poděkoval  členům  senátu  za  připomínky  k  předloženému  materiálu  a
podrobně  informoval  Akademický  senát  o  zásadách  hodnocení  pedagogického  a



13. 5. 2015 old.vscht.cz/print.php?page=777

http://old.vscht.cz/print.php?page=777 2/2

výzkumného výkonu, na jehož základě byly rozděleny mzdové náklady mezi  fakulty a o
dohodě o rozdělení na všechny jednotky.

               Dále upozornil,  že vzhledem k přechodu na nové DPH se 2  týdny v květnu nebude
účtovat ve FIS.

        Pan rektor na dotazy členů senátu sdělil, že systemizace rektorátu bude provedena tento
rok.

        K 1.7.2004 bude provedeno navýšení tarifních mezd.

 

Akademický senát po delší diskusi vyjádřil souhlas (1703) s definitivním návrhem Dohody o
rozdělení mzdových nákladů mezi jednotky. 

Ad 3.

        Na základě informace pana rektora se AS vyjádřil souhlasně k právnímu úkonu, jehož
předmětem je vyhledání kupce nemovitostí ve vlastnictví VŠCHT Praha    budovy č.p.
951, zapsané v listu vlastnictví č. 1664 pro obec Praha, část obce Kunratice, kat. území
Kunratice, včetně parcely 952/3 o výměře 2027 m2 zapsané v listu vlastnictví č 1664 pro
obec  Praha,  část  obce  Kunratice,  kat.  území  Kunratice  a  včetně  všech  součástí  a
příslušenství (dále jen nemovitosti). Jedná se o objekt menzy „Jižní Město“.

 

Termín příštího zasedání senátu bude oznámen emailem.

 

Zapsala: M. Špicarová                                                                              Za správnost: V.Flemr

 

 

 

 

 

 


